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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2016/17:1868 Kvarkentrafiken

Kvarkentrafiken mellan Sverige och Finland är inte bara en regional fråga utan 
i högsta grad en nationell och europeisk fråga. Sverige har tillsammans med 
Finland pekat ut Botniska korridoren som en viktig länk i syfte att knyta 
samman norra Skandinavien med övriga Europa.  De öst–västliga 
förbindelserna är viktiga för näringslivet, kulturen och samhället i stort. Om 
den nordligaste delen av Östersjöregionen ska kunna utvecklas och växa i fråga 
om turism, arbetskraftsutbyte och näringsliv måste det finnas kommunikationer 
som främjar detta. Sjöfarten spelar en viktig roll genom att binda samman E12 
men för att detta ska ske krävs samverkan både mellan våra länder och med EU 
för att utveckla möjligheterna. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att Kvarkentrafiken ska kunna 
utvecklas? 

………………………………………

Nina Lundström (L)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-08-31
Besvaras senast
2017-09-14


